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Hicham Group For Industry & Trade
Is a leading manufacturer of various chemical products within di�erent scopes of activity. Established in 1999, 
Hicham Group has been a major player in the Lebanese market with respect to chemical manufacturing, in 
addition to its role in the international market by exporting private label products aside to its own brands. Hicham 
Group is dedicated in pursuing business with di�erent clients across the world, building relationships, and 
delivering customer satisfaction.
Our products cover diverse categories, as we produce Home & Industrial cleaning detergents, Hygiene Products, 
and Car treatment products.
Hicham Group strives to maintain high-quality & a�ordable pricing throughout its production standards by 
meeting customer demands and preserving e�ective supply chain processes.
With over three di�erent brands, Hicham Group is fully committed to supply its clients with their own private label 
according to chosen specifications.

هشام غروب للصناعة والتجارة
للصناعة و التجارة هي شركة رائدة في تصنيع المنتجات الكيماوية المختلفة ضمن نطاقات مختلفة من النشاط. تأسست هشام غروب للصناعة 
و التجارة عام 1999، وكانت تلعب دوراً رئيسياً في السوق اللبناني في مجال الصناعات  الكيميائي, بالإضافة إلى دورها في الأسواق الدولية من 
خلال تصدير منتجات تحمل علامات تجارية خاصة للزبائن إلى جانب العلامات التجارية الخاصة بها. تغطي منتجاتنا فئات متنوعة، حيث يتم تصنيع 

المنظفات المنزلية والصناعية ومنتجات التعقيم ومنتجات معالجة السيارات.
تسعى هشام غروب للحفاظ على الجودة العالية و بالأسعار المنافسة المناسبة  من خلال معايير الإنتاج الخاصة وفق متطلبات العملاء والحفاظ 

على انتظام سلسلة التوريد الفعالة.
للمواصفات  وفقاً  الخاصة  التجارية  بعلاماتها  عملائها  بتزويد  تاماً  التزاماً  غروب  هشام  تلتزم  مختلفة،  تجارية  علامات  ثلاث  من  أكثر  وجود  مع 
المختارة, تعمل هشام غروب على متابعة الأعمال التجارية مع جميع عملائها، و على بناء العلاقات التجارية، و السعي الدائم لتحقيق رضا العملاء.

رؤيتنا:
 تسعى هشام غروب لتكون الخيار الأول في المنطقة في تصنيع وتوزيع المنتجات الكيماوية.

مهمتنا:
تتمثل مهمة مؤسسة هشام غروب في تصنيع وتوزيع المنظفات عالية الجودة ومنتجات التعقيم للأسواق الداخلية و الخارجية. نحن نسعى 

جاهدين لنكون واحدة من أفضل الشركات في المنطقة, نحن نهدف إلى منح عملائنا أفضل المنتجات وبجودة عالية وفق المواصفات 
المعتمدة وضمن أسعار مدروسة تناسب متطالبات السوق المحلي والدولي,  تسعى شركة هشام غروب من خلال علامتها التجارية دروب إلى 

بناء علاقات تجارية متينة مع عملائها وفق مبادئ الأمانة والمصداقية, نعمل بشكل دائم مع شركائنا في مراكز البحوث والتطوير للاستجابة 
لمتطالبات السوق العمل وحاجاته.

قيمنا : 
النزاهة: نعمل بأمانة ومبادئ أخلاقية قوية.

الابتكار: نحرص على الابتكار في مهامنا اليومية وفي مشاريعنا.
� الثقة: نعمل على خلق علاقة قوية مع عملائنا.

الالتزام بالجودة: نحن ملتزمون بتقديم منتجات عالية وثابتة الجودة  لعملائنا من غير اي تعديل او تغيير بالمواصغات .

Vision:
Hicham Group’s aspires to be the region’s first choice in manufacturing and distributing chemical products.

Values :
Integrity: We work with honesty and strong moral principles.
Innovation: We bring innovation into our daily tasks and into our projects.
Trust: We work on creating a strong bond with our customers.
Commitment to Quality: We are dedicated to delivering high-quality products to our customers.

Mission:
Hicham Group’s mission is to manufacture and distribute high-quality detergents and sanitizing products to 
households, institutions, and wholesalers now and for generations to come. We strive to be one of the top-notch 
companies in the region. We aim to exceed the customers’ expectations of high-quality products while 
maintaining a�ordable prices. We are customer-oriented that is why we promise to act with honesty, fairness, and 
integrity to fulfill their needs. We are fully aware of our environment that's why we respond quickly to opportunities 
that aim to serve our customer base.

ABOUT US
من نحن



PRODUCTS CATALOG
فهرس المنتجات

CAR CARE PRODUCTS
منتجات العناية بالسيارات

RADIATOR ANTI-RUST COOLANT
مبرد مانع للصدأ لدورات التبريد

PRIVATE LABEL
علامة خاصة

RADIATOR ANTI-FREEZE
مانع للتجمد مقاوم للصدأ



RADIATOR
ANTI-FREEZE
مانع للتجمد مقاوم للصدأ



RADIATOR
ANTI-FREEZE
مانع للتجمد مقاوم للصدأ

 200L & 1000L (IBC) are avalible

Kuhltech (G11) 1.5L
Is environmentally friendly antifreeze concentrate for multipurpose 
applications in water cooled engines.
It does not contain any nitrites, amines or phosphorous additives.
Kuhltech (G11) protects all material used in cooling systems and is 
recommended for non-ferrous metals and year-round use.

PRODUCT ATTRIBUTES:
•Appearance Blue, Bright & Clear.
•Density at 20°C 1125 kg/m3.
•Flash Point >225°C / > 437°F.
•Boiling Point >165°C / > 329°F.
•Water Content Max 5%.

•Mixing Ratio With Water 50/50.
•Boiling Point With Water 110°C/230°F.
•Freezing Point With Water -37°C/-34°F.
•pH-Value 9.0.

(G11) كول تيك
سائل مضاد للتجمد صديق للبيئة متعدد الاستخدامات للمحركات ودورات تبريد السيارات.

لا  يحتوي على نترات أو أمينات أو إضافات فوسفورية.
وينصح  الحديدية  غير  للمعادن  به  ويوصى  التبريد  أنظمة  في  المستخدمة  جميع  يحمي 

باستخدامه على مدار العام.
مواصفات المنتج :

•لونه أزرق  و لامح و صافي.
•الكثافة عند 20 درجة مئوية 1125 كجم / م 3.

•درجة الوميض > 225 درجة مئوية/437 درجة فهرنهايت.
•درجة الغليان > 165 درجة مئوية / 329 درجة فهرنهايت.

•كمية الماء 5% كحد أقصى.

•نسبة الأختيلاط بالماء 50/50.
 .C/230°F°110 درجة الغليان بالماء•

.C/-34°F°37-  درجة التجمد في الماء•
•قيمة الحامضية 9.0 .

12

K15-12Product Code
رمز المنتج
Per Box
كمية في الصندوق

Kuhltech (G12)  1.5L
Is environmentally friendly antifreeze Concentrate for multipurpose 
applications in water cooled engines.
It does not contain any nitrites, amines, or phosphorous additives.
In addition, it does not contain any Silicates.
Kultech (G12) protects all material used in cooling systems and is 
recommended for non-ferrous metals and year-round use.
Meets ASTM D-3306.
PRODUCT ATTRIBUTES:
•Appearance Pink & Clear.
•Density at 20°C 1115 kg/m3.
•Flash Point >110°C / > 230°F.
•Boiling Point >175°C / > 347°F.
•pH-Value 8.0.

•Mixing Ratio With Water 50/50.
•Boiling Point With Water 109°C/228.2°F.
•Freezing Point With Water -37°C/-34°F.
•Water Content Max 5%.

(G12) كول تيك
سائل مضاد للتجمد صديق للبيئة متعدد الاستخدامات للمحركات ودورات تبريد السيارات.

لا  يحتوي على نترات أو أمينات أو إضافات فوسفورية.
بالإضافة إلى أنه لا يحتوي على أي سيليكات.

يحمي جميع المستخدمة في أنظمة التبريد ويوصى به للمعادن غير الحديدية وينصح باستخدامه على مدار 
العام.

•لونه زهري مشرق وصافي.
•الكثافة عند 20 درجة مئوية 1125 كجم / م 3.

•درجة الوميض > 225 درجة مئوية/437 درجة فهرنهايت.
•درجة الغليان > 165 درجة مئوية / 329 درجة فهرنهايت.

•كمية الماء 5% كحد أقصى.

•نسبة الأختيلاط بالماء 50/50.
 .C/230°F°110 درجة الغليان بالماء•

.C/-34°F°37-  درجة التجمد في الماء•
•قيمة الحامضية 9.0 .

12

K15-11Product Code
رمز المنتج
Per Box
كمية في الصندوق



Per Box
كمية في الصندوق

Product Code
رمز المنتج

12

KLG-152

12

KLG-151

6

LD-301Product Code
رمز المنتج
Per Box
كمية في الصندوق 6

LD-301

 200L & 1000L (IBC) are avalible

kühlung 1.5L
Antifreeze 50% Ready to use liquid Blue or Red color  is primarily used to 
cool, light and heavy water based engines. kuhlung liquid protects motors 
against high heat, corrosion, rust, calcinations, wear and especially for 
Aluminum head and block cylinders.
Available packages: 12x1.5L per case
PRODUCT ATTRIBUTES:
•Appearance Blue or Red.
•pH-Value 9 .

•Mixing Ratio With Water Ready to Use
•Boiling Point With Water 109°C/228°F.
•Freezing Point With Water -37.6 °C/-35.7°F.
•Water Content Max 52%.

1.5L kühlung
الأحمر يستخدم في المقام  أو  الأزرق  باللون  للتجمد 50% سائل جاهز للاستخدام  مانع  سائل 
الأول لتبريد المحركات التي تعتمد على الماء الخفيف والثقيل. يحمي سائل كولينغ المحركات 
من الحرارة العالية، والتآكل، والصدأ، والتكلس، وخاصة بالنسبة لأسطوانات الألومنيوم والكتل 

المعدنية.
مواصفات المنتج :

•لونه أزرق  أو احمر.

•قيمة الحامضية 9.
•نسبة الأختيلاط بالماء جاهز للستخدام
 .C/228°F°109 درجة الغليان بالماء•

.C/-35.7°F°37.6-  درجة التجمد في الماء•
•كمية الماء 52% كحد أقصى

Motocool 3.8L
Antifreeze 50% Ready to use liquid Blue or Red color  is primarily used to 
cool, light and heavy water based engines.Motocool liquid protects motors 
against high heat, corrosion, rust, calcinations, wear and especially for 
Aluminum head and block cylinders.
Available packages: 12x1.5L per case
PRODUCT ATTRIBUTES:
•Appearance Blue or Red.
•Density at 20°C 1140 kg/m3.
•Flash Point 129°C / 264°F.
•pH-Value 7.9 .

•Mixing Ratio With Water 50/50.
•Boiling Point With Water 109°C/228.2°F.
•Freezing Point With Water -37°C/-34°F.
•Water Content Max 5%.

3.8L موتوكوول
سائل مانع للتجمد 50% سائل جاهز للاستخدام باللون الأزرق أو الأحمر يستخدم في المقام الأول لتبريد 
العالية ،  الحرارة  الخفيف والثقيل. يحمي سائل موتوكوول المحركات من  التي تعتمد على الماء  المحركات 

والتآكل ، والصدأ ، والتكلس ، وخاصة بالنسبة لأسطوانات الألومونيوم والكتل المعادنية.

مواصفات المنتج :

•لونه أزرق  أو احمر.
•الكثافة عند 20 درجة مئوية 1140 كجم / م 3.

•درجة الوميض  129 درجة مئوية / 264 درجة فهرنهايت.
•قيمة الحامضية 7.9 .

•نسبة الأختيلاط بالماء 50/50.
 .C/228°F°109 درجة الغليان بالماء•

.C/-35.7°F°37.6-  درجة التجمد في الماء•
•كمية الماء 52% كحد أقصى

RADIATOR
ANTI-FREEZE
مانع للتجمد مقاوم للصدأ



RADIATOR
ANTI-FREEZE
مانع للتجمد مقاوم للصدأ



Product Code
رمز المنتج
Per Box
كمية في الصندوق 6

RPG10

6

RPG1

6

RPG38

6

RC4

6
Size
سعة 10L 1L 3.8L 4L 1L

RPQ1

 200L & 1000L (IBC) are avalible

RADIATOR
ANTI-RUST COOLANT
مبرد مانع للصدأ لدورات التبريد

Motocool liquid Green  color  Coolant  Antirust is  primarily used  to cool,  light and heavy water based engines. 
Motocool  liquid protects  motors against  high heat , corrosion , rust, calcinations , wear and especially for 
Aluminum head and block cylinders. Motocool liquid  also  ensures  a  longer  life  time  to water  pumps and 
engines , prevents the obstruction of water flow, especially  for radiators, and preserves  the tenderness of water 
hoses and all rubber pieces .  �e Green fluorescent   color helps spot leakage.
Formulated for hot & moderate climates. For full protection it may be mixed easily with Motocool Anti-freeze in 
white gallons.
Specification:
It's a solutions which is able to be evaporated and frozen, it contains the following:
1. Special substances Alcaline for protection against rust and corrosion.
2. Refined water and chemical materials for long life.
3. Materials that prevent foam and bubbles.
4. Sodium Floressine whish gives to the liquid a green color which helps to discover immediately the leakage.

إحم محركة سيارتك من الحرارة قبل فوات الأوان, باستعمال موتوكوول السائل المبرد والمقاوم للحرارة والـمانع للصدأ, يتسبب الماء العادي 
في تكون الصـدأ بـدورات التبريد مما يقلل من كفاءتها ويـتـسـبب فـي الـتـسـخـيـن الـمـفـرط.

يـقـوم مـوتـوكـوول الأخـضـر اللـون بـمـعـالـجـة كـافـة دورات التبريد ( شاملا المحركات المصنوعة من معدن الالومينيوم ) مـوتـوكـوول يـحـسـن 
مـن أداء تشغيـل نـظـام الـتـبريد بفضل خصائصه المميزة التي تحمي من : الحرارة العالية – التآكل – التكلس – والصدأ.

لون السائل الأخضر الفوسفوري اللماع يساعد على اكتشاف التسرب في الحال .
مُصمم للمناخات الحارة والمعتدلة, للحماية الكاملة, يمكن مزجه بسهولة مع موتوكوول السائل المبرد في جالون أبيض.

خصائص المنتج:
وهي محلول قابلة للتبخير والتجميد وتحتوي على الآتي:

1. مواد خاصة قلوية للحماية من الصدأ والتآكل.
2. المياه المكررة والمواد الكيميائية لحياة طويلة.

3. مواد حافظة - مواد مانع للرغوة
4مسحوق فلورسين الصوديوم الذي يعطي السائل اللون الأخضر الفوسفوري يساعد على اكتشاف التسرب على الفور.

Metal Type
نوع المعدن

Loss in Weight in normal water
فقدان الوزن في الماء العادي

Loss in Weight in Motocool liquid
فقدان الوزن في سائل موتوكول

Iron
الحديد

150 mg

10 mg

Aluminium
المنيوم

40 mg

2.5 mg

Cast iron
الحديد الصب

100 mg

9 mg

Copper
النحاس

30 mg

2 mg

Rubber
مطاط

0 mg

0 mg
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FF15Product Code
رمز المنتج
Per Box
كمية في الصندوق

RADIATOR
ANTI-RUST COOLANT
مبرد مانع للصدأ لدورات التبريد

Fred falke 1.5L Concentrated 
Coolant concentrated liquid Green color is primarily used to cool, light and 
heavy water based engines. Fred falke liquid protects motors against high 
heat, corrosion, rust, calcinations, wear and especially for Aluminum head 
and block cylinders.
Fred falke liquid also ensures a longer life time to water pumps and engines, 
prevents the obstruction of water flow, especially for radiators, and 
preserves the tenderness of water hoses and all rubber pieces.  �e 
fluorescent color helps spot leakage.

فريد فالك 1.5L (مكثف)
السائل المبرد والمقاوم للحرارة والـمانع للصدأ, يتسبب الماء العادي في تكون الصـدأ بـدورات 

التبريد مما يقلل من كفاءتها ويـتـسـبب فـي الـتـسـخـيـن الـمـفـرط.
يـقـوم فريد فالك الأخـضـر اللـون بـمـعـالـجـة كـافـة دورات التبريد ( شاملا المحركات المصنوعة 
من معدن الالومينيوم ) مـوتـوكـوول يـحـسـن مـن أداء تشغيـل نـظـام الـتـبريد بفضل خصائصه 

المميزة التي تحمي من : الحرارة العالية – التآكل – التكلس – والصدأ.

Lowmax 5L
Super Radiator Anti-Rust contains an inhibitor package that coats and helps 
protect key cooling system metals from corrosion. �is product can be 
added to antifreeze/coolants between changes to boost the depleted 
corrosion protection of these fluids. When used according to package 
directions, this specially formulated product will not cause over-addition 
problems such as reduced heat transfer or inhibitor precipitation that can be 
detrimental to the antifreeze in the system. Lowmax Super Radiator Anti- 
Rust provides rust protection between coolant changes and is compatible 
with conventional antifreezes.

5L لو ماكس
التآكل.  من  الرئيسية  التبريد  نظام  معادن  حماية  على  وتساعد  تغلف  مانعة  حزمة  على  يحتوي 
التآكل المستنفد  الحماية من  لتعزيز  التغييرات  التجمد بين  يمكن إضافة هذا المنتج إلى مانع 
لهذه السوائل. عند استخدامه وفقاً لتوجيهات العبوة، لن يتسبب هذا المنتج المصمم خصيصاً 
في حدوث مشكلات إضافية مثل انخفاض انتقال الحرارة أو ترسيب المانع الذي يمكن أن يضر 

بمانع التجمد في النظام. يوفر حماية ضد الصدأ بين تغييرات المبرد.

Anticorrosion-Anti Rust
مانع الصداء مقاوم التأكل

1.5

Water
المياه

4

Protection down to approx
معدل الحماية التقديري

100%

Per Box
كمية في الصندوق

Product Code
رمز المنتج

4

LW5R

4

LW5G



CAR CARE PRODUCTS
منتجات العناية بالسيارات



 200L & 1000L (IBC) are avalible

Chemex Dashboard and tire shiner
Work on Shining and protecting tiers ,leather, vinyl and plastics in all cars. Its 
unique formula freshenes, beautifies and protects from fading and cracking 
as well as reducing dust and dirt inside the car.

Chemex Dashboard and tire shiner
السيارات.  تعمل  تلميع وحماية الاطارات والجلود والفينيل والبلاستيك في جميع  يعمل على 
تركيبته الفريدة على تجديد الطبقة الجليدة وتلميعها و تجميلها وحمايتها من البهتان والتشقق 

وكذلك تقليل الغبار والأوساخ داخل السيارة.

Chemex  Motoclean(DH80)
Is specifically formulated to clean and degrease all surface without leaving 
any residue. It quickly penetrates accumulated grime, greasy deposits and 
dirt for fast and thorough cleaning.Application: for cleaning dirt, oil, grease 
or gummy petroleum residue and wax on engines, machinery, tools, 
electronic circle, plastic, metal, industrial equipment and most flooring

Chemex  Motoclean(DH80)
مُصمم خصيصًا لإزالة الشحوم و الزيوت  من كل الأسطح دون ترك أي بقايا.  يتغلغل بسرعة في 

الأوساخ المتراكمة والرواسب الدهنية والأوساخ للتنظيف السريع والشامل.
يستعمل لإزالة الشحوم والزيوت المستعصية أو بقايا البترول الصمغية والشمع على المحركات 
ومعظم  الصناعية  والمعدات  والمعادن  والبلاستيك  الإلكترونية  والدوائر  والأدوات  والآلات 

الأرضيات

CAR CARE PRODUCTS
منتجات العناية بالسيارات

Car Wash Shampoo
Highly concentrated for use in hand, coin-operated and automatic car 
washing operations. Removes road film and grime quickly. Rinses easily 
with no streaking or water spotting. Contains no abrasives, free alkaline or 
free acids. Safe to use on painted, metal or glass surfaces, lettering or 
decals. Environmentally friendly. Biodegradable. Phosphate free.

شامبو لغسيل السيارات:
بالطريقة  و  والتي  الأوتوماتيكية  السيارات  غسيل  ماكينات  في  في  للاستخدام  التركيز  عالي 
اليدوية. يزيل  والأوساخ و الغبار بسرعة.  يشطف بسهولة بدون خطوط أو بقع مائية.  لا يحتوي 
على مواد كاشطة أو قلوية أو أحماض حرة.  آمن للاستخدام على الأسطح المطلية أو المعدنية 

أو الزجاجية  أو الملصقات.  صديق للبيئة.  قابل للتحلل.  خالي من الفوسفات.
Product Code
رمز المنتج

Size
سعة

Per Box
كمية في الصندوق 6

LD-301

10L

6

LD-301

10L

6

LD-301

10L

Product Code
رمز المنتج

Size
سعة

Per Box
كمية في الصندوق 6

WX20

10L

6

WX4

10L

Product Code
رمز المنتج

Size
سعة

Per Box
كمية في الصندوق 6

LD-301

10L

6

LD-301

10L

6

LD-301

10L



 200L & 1000L (IBC) are avalible

CM Radiator flush 
Restores e�ciency to your cooling system in 15 minutes by removing rust, 
grease, oil and suspending it in this special formulation to ease removal no 
neutralizer, and safe  with Aluminum.

Chemex Dashboard and tire shiner
يساعد على إعادة الكفاءة إلى نظام التبريد الخاص بالمحرك في 15 دقيقة عن طريق إزالة الصدأ 
والشحوم والزيت في دورات التبريد .تركيبته الخاصة لتسهيل إزالة الرواسب بسهولة .آمن على 

الألمنيوم.

Chemex Distilled Water
Triple Distilled Water is made by laboratory glassware batch distillation to 
guarantee ultra-pure water. �e secret to our incredibly high purity lies in 
our 3-stage distillation process (zero TDS)
Free of: Salts-Lime-Electrolytes

Chemex Distilled Water
الماء  يستخدم  عالمية  بمواصفات  والايونات  الشوارد  الكلس  الاملاح  من  خال  التقطير  ثلاثي 
السوائل  مع  يضاف  والثقيلة  الخفيفة  المحركات  تبريد  لدورات  السيارات  للبطاريات  المقطر 

المانعة للتجمد والتأكل ويضاف ايضاً مع سائل لمساحات السيارات.
اجمالي المواد الصلبة الزائبة (صفر)

CAR CARE PRODUCTS
منتجات العناية بالسيارات

Product Code
رمز المنتج

Size
سعة

Per Box
كمية في الصندوق 12

FH1

1L

Product Code
رمز المنتج

Size
سعة

Per Box
كمية في الصندوق 6

LD-301

10L

6

LD-301

10L

6

LD-301

10L

Chemex windscreen washer 
Designed to eliminates all sorts of stains-mud, insects, oil, etc… Non-steak 
action. Use around 200ml, of Chemex Windscreen Wash in the deposit tank 
of the Windscreen wiper and the Headlight wiper and fill it with Distilled 
water.

كميكس  سائل منظف  للمساحات السيارات 
ألواح  جميع  على  والزيت  والحشرات  والطين  البقع  أنواع  جميع  من  للتخلص  خصيصاً  مصمم 
الزجاجية، استخدم حوالي 100 مل من كميكس  سائل منظف  للمساحات السيارات في خزان 

الرواسب في ممسحة الزجاج الأمامي وممسحة المصباح الأمامي واملأها بالماء المقطر

Product Code
رمز المنتج

Size
سعة

Per Box
كمية في الصندوق 4

WS4

4L

12

WS1

1L

24

WS200

200ML



CAR CARE PRODUCTS
منتجات العناية بالسيارات

Hicham Group can complete a detailed guide to the establishment of a factory to manufacture its items , as well 
as feasibility study . Hicham Group exports its products to its distributors in Jordan, Egypt, Syria, Iraq, Emirates, 
Libya, Africa and elsewhere and has designed a brand and logo for each client.
We are also distributors for products imported from European , American and Asian countries Hicham Group 
can customize a brand and logo of any of its products according to a customer's need .

تؤمن هشام غروب دليل كامل ومفصل لانشاء معمل لتصنيع لكل من اصنافها ودراسة الجدوى المناسبة . لذلك تصدر هشام غروب منتجاتها 
الى وكلائها في الاردن ، مصر ، سوريا ، العراق ، والامارات ، ليبيا وافريقيا وغيرها ، كما أن لدى هشام غروب عدة وكالات مستوردة من دول 

أوروبية وأمريكية وآسيوية كذلك . بامكاننا تصميم الماركة والاسم التجاري والشعار المطلوب وفقا لاحتياجات الزبون لكل من منتاجاتنا .

PHOTO

PRODUCT
DETAILS

PRIVATE LABEL

BARCODE

LOGO







www.hichamgrp.com
contact@hichamgrp.com
Beirut, Lebanon, +961 03 811 228
Hicham Group for Industry & Trading


